
  Interpellation 2020-09-14 
   

Interpellation till Tekniska servicenämndens ordförande Fredrik 

Schlyter. 

För att kunna arbeta ostört med bland annat ledningsarbete, fördröjningsdammar och gatubelysning 

vid byggandet av bostäder, förskola och äldreboende vid Högalid så stängdes Havrejordsvägens 

västra del av.  

Stängningen beräknades pågå mellan 10 februari och 19 juni. Samtidigt stängdes Högalidsvägen av 

för genomgångstrafik. Detta innebar att två busshållplatser drogs in under tiden arbetet skulle pågå 

och bussen vänder nu vid Söderslättshallen. Trist men troligen nödvändigt för bygget. Men detta blev 

också en stor olägenhet för de bussresenärer som bor på Högalid, många av dem äldre, de fick nu 

mycket längre till bussen och en del har stora svårigheter att ta sig dit. 20 juni var Havrejordsvägen 

dock fortsatt avstängd och efter några dagar togs datumet för när vägen skulle öppnas bort.  

Många boende på norr undrade nu, när ska vägen öppnas? Svaret kom i Trelleborgs Allehanda den 3 

juli, vägen ska öppnas till vintern eller våren 2021. Detta innebar stora problem för bussresenärerna 

på norr som fortsatt får mycket längre till bussen, bilar och tung trafik som normalt kör på 

Havrejordsvägen använder nu Klörupsvägen istället. Ökat buller och stort slitage på Klörupsvägen 

som har en beläggning av gatsten är ett annat resultat av stängningen.  

Många boende frågar sig nu,  

-Varför stänger man av en genomfartsväg för att byggbolag ska använda den som parkering för 

maskiner och upplag för sten och grus? 

- Vem ska betala för slitaget på och restaurering av Klörupsvägen? 

Marianne Pettersson 

 


